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Protokół nr 35/2021                                                                                                                          

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 16 listopada 2021 r. 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się on-line w formie 

wideokonferencji i trwało od godz. 1500 do godz. 1518. 

Posiedzeniu  przewodniczyła radna Jolanta Kawecka - przewodnicząca Komisji. 

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 5 członków Komisji 

(radni: Krystyna Duda, Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Edward Odelga i Przemysław 

Pytlik). W trakcie realizacji porządku obrad na posiedzenie dołączyła radna Alicja 

Wiśniewska. 

Przewodnicząca Komisji Jolanta Kawecka przywitała nowego członka Komisji – radną 

Krystynę Dudę, a także wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji.  

Listę obecności członków Komisji oraz gości załącza się do protokołu.    

Porządek posiedzenia, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 34/2021 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

w dniu 19 października 2021 r. 

2. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.29.2021 na działania dyrektora PSP  

nr 24 w Opolu. 

3. Sprawy różne: 

- petycja nr OR-I.152.14.2021 w sprawie ochrony dzieci oraz ludzi osłabionych przed 

szkodliwym wpływem na ich zdrowie sztucznego promieniowania mikrofalowego, 

- pisma do wiadomości Komisji w sprawie: odwołania od decyzji dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Opolu oraz zorganizowania konfrontacji, 

- pismo do wiadomości dotyczące skargi na działania Miejskiego Zarządu Dróg  

w Opolu, 

- propozycje tematów do rocznego ramowego planu sesji na 2022 r. 

 

Do punktu 1. porządku obrad:  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji bez uwag przyjęła protokół nr 34/2021 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 19 października 2021 r. 

jednogłośnie w obecności 5 radnych. Za przyjęciem protokołu głosowali radni: Krystyna 

Duda, Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Edward Odelga oraz Przemysław Pytlik. 
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Do punktu 2. porządku obrad: 

Przewodnicząca Komisji Jolanta Kawecka zaprezentowała swoje stanowisko  

w sprawie rozpatrzenia skargi nr OR-I.1510.29.2021 na działania dyrektora Publicznej Szkoły 

Podstawowej nr 24 w Opolu w zakresie rażącego zaniedbywania higieny i bezpieczeństwa 

dzieci klas 1-3. Podczas omawiania sprawy pani dyrektor PSP nr 24 Jolanta Ślemp 

przedstawiła protokół kontroli, który został sporządzony po zgłoszonej interwencji rodziców  

przez Powiatową Stację Sanitarno-Epidemiologiczną w Opolu. 

Członkowie Komisji zapoznali się z przedłożonym protokołem. Przedstawiona 

dokumentacja została dołączona do akt sprawy. 

Pytań nie zadano. Dyskusji nie podjęto. 

Stanowisko radnej Jolanty Kaweckiej rekomendującej, iż w związku z tym, że w toku 

postępowania wyjaśniającego ustalono, iż skarga jest anonimem i zgodnie z § 8 ust. 1 

Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 8 stycznia 2002 r. w sprawie organizacji 

przyjmowania i rozpatrywania skarg i wniosków pozostawia się ją bez rozpatrzenia zostało 

poddane pod głosowanie. 

Powyższe przyjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 5 głosami za (radni: Krystyna 

Duda, Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Edward Odelga i Przemysław Pytlik). 

W związku z powyższym przewodnicząca Komisji zwróci się z prośbą  

do Przewodniczącego Rady Miasta Opola o poinformowanie radnych na najbliższym 

posiedzeniu Rady Miasta Opola w dniu 25 listopada br., że ze względu na anonimowego 

nadawcę Komisja postanowiła pozostawić przedmiotową skargę bez rozpoznania. 

Do punktu 3. porządku obrad: 

Przewodnicząca Komisji poinformowała radnych o petycji złożonej w interesie 

publicznym w sprawie ochrony dzieci oraz ludzi osłabionych przed szkodliwym wpływem na 

ich zdrowie sztucznego promieniowania mikrofalowego, do której rozpatrzenia wyznaczyła 

radną Alicję Wiśniewską. W powyższym punkcie głos zabrała radna Alicja Wiśniewska oraz 

Grzegorz Marcjasz – Sekretarz Miasta Opola. 

W tym punkcie przewodnicząca Komisji poinformowała również o piśmie mieszkańca 

Opola kierowanego do wiadomości Komisji w sprawie odwołania się od decyzji dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Opolu oraz zorganizowania konfrontacji  

z dyrektorem i pracownikami MOPR-u, a także z opiekunem PCK. Jednocześnie 

powiadomiła członków Komisji, że w niniejszej sprawie kontaktowała się zarówno  
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z dyrektorem MOPR, jak i mieszkańcem. W niniejszej sprawie głos zabrały radne Alicja 

Wiśniewska i Krystyna Duda oraz Grzegorz Marcjasz – Sekretarz Miasta Opola. 

Ponadto przewodnicząca Jolanta Kawecka zakomunikowała o piśmie mieszkańca 

Opola w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora Miejskiego Zarządu Dróg  

w Opolu.  

Wszystkie pisma zostały udostępnione radnym w programie e-Sesja. Członkowie 

Komisji zapoznali się z ich treścią. 

W poniższym punkcie w sprawie możliwości zgłaszania tematów do ramowego planu 

sesji na 2022 r. członkowie Komisji nie zgłosili żadnych propozycji. Jednocześnie 

przewodnicząca Jolanta Kawecka powiadomiła, że zakresem Komisji jest przede wszystkim 

badanie zasadności skarg, wniosków i petycji składanych przez obywateli w sprawach 

należących do właściwości Rady Miasta, dlatego też nie przedkłada się planu pracy Komisji 

na 2022 r. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag. 

Więcej spraw nie zgłoszono. Tym samym porządek obrad został wyczerpany, 

przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie.       

 

 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji                                                                                                                  

 

Radna Jolanta Kawecka 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

Protokołowała: 
Joanna Panas 


